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To: @minvws.nl]
Cc:

From: )

Sent: Wed 4/1/2020 1:30:45 PM

Subject: RE: verzoek om afstemming antwoord schriftelike vraag vanGroenLinks/PvdA

Received: Wed 4/1/2020 1:30:45 PM

@minvws.nl]

Prima.

Met vriendelijke groet,

Verzonden: woensdag 1 april 2020 14:16

Aan: 5. 512e | @minvws.nl>

CC: 5.1.2e ) @minvws.nl>

Onderwerp: FW: verzoek om afstemming antwoord schriftelijke vraag van GroenLinks/PvdA

Ben je akkoord met dit concept antwoord:

5, Is er voldoende capaciteit bij crisisdiensten en de Kindertelefoon? Is het mogelijk om de capaciteit te verhogen door

bijvoorbeeld het inzetten van hulpverleners die momenteel vanuit huis werken?

Conceptantwoord:

Hartelijke groeten,

Van: JIEkindertelefoon.nl>

Verzonden: woensdag 1 april 2020 13:52

Aan: @minvws.nl>

- [size[Foi EER
Onderwerp: RE: verzoek om afstemming antwoord schriftelijke vraag van GroenLinks/PvdA

Zie hieronder onze reactie.

Kun je hiermee uit de voeten?

Met vriendelijke groet,

5.1.2e
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Stichting De Kindertelefoon

Newtonlaan 83, 3584 BP Utrecht

Lees hic: ons jaarverslag van 2018

Chatten « Bellen » Forum» Website

MET DE KINDERTELEFOON KUN JE OVER ALLES PRATEN.

van:INEEECEECN)BERET© «inv: n>
Verzonden: dinsdag 31 maart 2020 18:03

Aan: @ kindertelefoon.nl>

cc: @minvws.nl>;[EEE BEE oninvws n>
Onderwerp: verzoek om afstemming antwoord schriftelijke vraag van GroenLinks/PvdA

cone HEE
We hebben schriftelijke kamervragen ontvangen van GroenLinks en de PvdA (zie onderaan deze mail). Een van de vragen heeft

betrekking op de Kindertelefoon. Ik heb het volgende concept-antwoord opgesteld, graag ontvang ik je reactie op dit

conceptantwoord. Hopelijk lukt het om morgen aan het einde van de dag te reageren.

5 Is er voldoende capaciteit bij crisisdiensten en de Kindertelefoon? Is het mogelijk om de capaciteit te verhogen door

bijvoorbeeld het inzetten van hulpverleners die momenteel vanuit huis werken?

Veel dank alvast voor je meedenken en veel succes gewenst met alle drukte en uitdagingen waar jullie nu voor staan.

Met vriendelijke groet,



210328

2020205181

(ngezonden 30 maart 2020)

Uragen van de leden Westerveld, Renkema (heiden GroenLinks) en Kuiken (PvdA) aan de minister en de staatssecretaris van

Volksgezondheid,Welzijn en Sport overjeugdzorg en de (Jeuyd-)GGZ

2020205787

(ingezonden 30 maart 2020)

Vragen van de leden Westerveld, Renkema (beiden GroenLinks) en Kuiken (PvdA) aan de minister en de staatssecretaris van

Volksgezondheid, Welzijn en Sport over jeugdzorg en de (jeugd-)GGZ

1. Komen er op uw ministerie, net als bij ons, ook noodsignalen binnen van jongeren en volwassenen met psychische problemen
die aangeven dat hulp is stopgezet en zij in enorme onzekerheid verkeren over de toekomst? Zo ja, wat kunt u doen met deze

signalen?

2. Bentubereid om (jeugd)hulpaanbieders extra te ondersteunen bij het aanbieden van hulp op afstand? Zo ja, wat gaat u doen?

3. Zijn er voldoende crisisbedden beschikbaar voor jongeren en volwassenen die acute psychische hulp nodig hebben?

4, Wat kunt u doen om kinderen te ondersteunen die in een onveilige thuissituatie zitten? Is het mogelijk om met gemeenten en

onderwijsinstellingen afspraken te maken zodat er contact blijft met deze kinderen? Is het mogelijk om kinderen extra te

wijzen op het bestaan van telefoonhulpdiensten, bijvoorbeeld via een digitale campagne?

5. Is er voldoende capaciteit bij crisisdiensten en de Kindertelefoon? Is het mogelijk om de capaciteit te verhogen door

bijvoorbeeld het inzetten van hulpverleners die momenteel vanuit huis werken?

6. Heeft u in beeld of de coronacrisis ertoe heeft geleid dat meer instellingen in financiéle problemen komen? Zo nee, bent u

bereid om dit in kaart te brengen? Heeft u concrete afspraken gemaakt met gemeenten over het doorbetalen van

zorgaanbieders? Gaat het hier om intentieverklaringen of bindende afspraken? Wat bedoelt u precies met ‘afspraken over het

waarborgen van financiéle zekerheid’? Houdt u in de gaten welke gemeenten zich aan deze afspraak hebben geconformeerd

en welke nog niet? Hoe bent u van plan om de motie van het lid Klaver c.s. op dit punt uit te voeren? 1)

7. Bent uervan op de hoogte dat ook in de jeugdzorg, GGZ-instellingen, jeugdbescherming en bij de maatschappelijke opvang

een enorm tekort is aan beschermingsmaatregelen zoals mondkapjes, beschermbrillen en plastic handschoenen? Zo ja, wat

kunt u doen om de medewerkers in deze sector te helpen? Bent u bereid om op website van de Rijksoverheid ook jeugdzorg en

(jeugd-)GGZ mee te nemen?

1) Kamerstuk 25295, nr. 185
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